
Αθήνα, 14 Μαρτίου 2022

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη

Θέμα: Ανάγκη  άμεσης  μετεγκατάστασης  του  Αστυνομικού  Τμήματος

Ελασσόνας 

Ο  δήμαρχος  Ελασόνας  με  πρόσφατη  επιστολή  που  είδε  το  φως  της

δημοσιότητας  ζητεί  την  άμεση  μετεγκατάσταση  του  ΑΤ  Ελασσόνας  σε  άλλο

κτίριο καθώς αυτό στο οποίο βρίσκεται τώρα δεν διασφαλίζει  την πρόσβαση σε

συνανθρώπους  μας  που  έχουν  κινητικά  ή  άλλα  σωματικά  προβλήματα  ή  είναι

μεγαλύτερης ηλικίας. 

Όπως  αναφέρει  στην  εν  λόγω  επιστολή  ο  κ  Γάτσας,  «Το  Αστυνομικό  Τμήμα

Ελασσόνας  στεγάζεται  σε  πολυώροφο  κτίριο  στο  κέντρο  της  πόλης  της

Ελασσόνας που δεν  διαθέτει  ανελκυστήρα και  το κλιμακοστάσιο  είναι  ιδιαίτερα

επικλινές,  γεγονός  που καθιστά αδύνατη την πρόσβαση ΑμεΑ και  δυσχερή την

πρόσβαση ηλικιωμένων πολιτών.  H μετεγκατάσταση σε νέες  εγκαταστάσεις  θα

αποσυμφορήσει  το  κέντρο  της  Ελασσόνας,  θα  διευκολύνει  τις  υπηρεσίες  του

Αστυνομικού  Τμήματος  και  κυρίως  θα  λύσει  δια  παντός  το  πρόβλημα  της

πρόσβασης των πολιτών όλων των κοινωνικών ομάδων».

Επισημαίνει  δε  τον  μεγάλο  αριθμό  παραπόνων  πολιτών  που  δέχεται

καθημερινά ο δήμος επί του θέματος.  χειρουργείων, με απρόβλεπτες συνέπειες

για την υγεία των πολιτών του νομού». 

Κατόπιν των παραπάνω,

Ερωτάται ο κ Υπουργός:

1. Είναι ενήμερος για την επιστολή του δημάρχου Ελασσόνας;
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2. Ποιες άμεσες πρωτοβουλίες θα λάβει για την μετεγκατάσταση του ΑΤ σε κτίριο

που θα διασφαλίζει την πρόσβαση σε όλους τους πολίτες της πόλης;

3. Ποιες πρωτοβουλίες θα ληφθούν από πλευράς του για την αντιμετώπιση  του

φαινομένου  μέχρι  να  ολοκληρωθεί  η  διαδικασία  της  μετεγκατάστασης  και  με

στόχο  να  νιώθουν  οι  συμπολίτες  μας  αίσθημα  ασφάλειας  και  να  μην  τους

αποτρέπει  η  δυσκολία  πρόσβασης  στην  αναζήτηση  βοήθειας  όταν  τη

χρειαστούν;

Η ερωτώσα βουλευτής

 Φωτεινή Μπακαδήμα




